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Słyszę, że wiele nieporozumień i niepokojów wśród mieszkańców naszej i nie tylko naszej
gminy związanych jest z ustawą nakładającą na wszystkie gminy obowiązek odbioru odpadów
od mieszkańców. Czytamy w prasie krytyczne głosy na temat przyjętych przez poszczególne
gminy kryteriów, dotyczących naliczania opłat i poszczególnych warunków zapisanych w
regulaminie odbioru odpadów. Najwięcej emocji budzą właśnie taryfikatory za w/w usługę.

  

Jeśli chodzi o Gminę Zabierzów, odpowiedzi na wiele pytań można było uzyskać od Wójta
Gminy Zabierzów
na zebraniach sołeckich, które odbywały się we wszystkich miejscowościach naszej gminy na
przełomie września i października ubiegłego roku. Nie wszyscy zainteresowani wzięli udział w
tych zebraniach, w związku z czym, w kilku słowach pragnę wyjaśnić, co następuje:

          

 

  

Po pierwsze, Gmina nie może nic zarabiać ani dopłacać do systemu odbioru i
zagospodarowania odpadów.

  

Po drugie, przyjęte stawki opłat za odbiór  odpadów (w sposób selektywny - 9zł od jednej
zamieszkałej osoby na danej nieruchomości i 15 zł w sposób nieselektywny miesięcznie) są
jedynie prognozą wyliczoną przez Gminę na podstawie posiadanych danych. A czy te stawki
zostaną utrzymane, zadecyduje wynik przetargów, które gmina rozstrzygnie w kwietniu 2013
roku.

  

Po trzecie, przyjęte kryterium naliczane od ilości mieszkańców jest korzystne. Przykładowo,
rodziny do 3 osób, które dotychczas płaciły za jeden pojemnik, teraz zapłacą mniej. Ponadto
rodziny będące w trudnej sytuacji materialnej, zawsze mogą zwrócić się do Pani Wójt o
umorzenie części opłaty z uwagi na względy ekonomiczne.

  

Po czwarte, często podaje się za przykład gminy sąsiadujące z Gminą Zabierzów, że ceny za
odbiór odpadów są dużo niższe, ale nie mówi się o tym, że te ceny związane są z
częstotliwością ich odbioru i zagospodarowania. W Gminie Zabierzów do tej pory odbierano
odpady ze zróżnicowaną częstotliwością.  Natomiast uchwały regulujące nowe przepisy w
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zakresie gospodarki odpadami obowiązywać będą od 1 lipca 2013 roku i jasno precyzują, że
odbiór będzie dwa razy w miesiącu.

  

Po piąte, zakres nowego systemu odbioru odpadów jest szerszy, gdyż obejmuje zarówno
odpady selektywne w tym: papier, szkło, tworzywa sztuczne i metal jak również odpady
biodegradowalne(trawa, liście, części roślin, obierki warzyw) odpady poremontowe,
wielkogabarytowe, zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny, odpady problemowe typu opony,
akumulatory, baterie itp.

  

Również ilość odbieranych od Państwa odpadów jest nieograniczona.
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